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 1 פרוטוקול  

 2 ישיבת מועצת העיר מן המניין  

(  3  (27.7.16ביום כ"א בתמוז תשע"ו 

 4 מר יעקב פרץ, רה"ע :השתתפו

 5 עוזרת רה"ע, גב' סימה הירשל 

, מ"מ וסגן רה"ע   6 עו"ד מימון טולדנו

 7 מר אברהם מועלם, סגן ראש העיר 

 8 מר אריה מיזלס, סגן ראש העיר 

ן אסולין, חבר מועצת העיר  9 מר ציו

 10 מירב, חברת מועצת העיר -ברגר -ד עטרה עו" 

 11 עו"ד עמנואל סולומונוב, חבר מועצת העיר 

 12 מר הרצל יהודה, חבר מועצת העיר 

 13 מר רועי בן שלוש, חבר מועצת העיר 

 14 עו"ד עדנה שטרניק, חברת מועצת העיר 

 15 מר איגור קמר, חבר מועצת העיר 

 16 עו"ד יורם צברי, חבר מועצת העיר 

 17 וילי, חבר מועצת העירעו"ד סימון מושיאשו 

 18 מר אברהם גרינבלום, חבר מועצת העיר 

 19 מר מאיר אוטמזגין, חבר מועצת העיר

 20 מר עופר ברבי, חבר מועצת העיר 

 21 מהנדס שמעון דניאל, מהנדס העיר 

 22 עו"ד יוסף סגל 

 23 גב' פרידה אורן, יועצת רה"ע למעמד האישה 

 24 עו"ד אלישע שלם, מבקר העירייה

 25 משפטיעו"ד חיים מלכה, יועץ  

, מנכ"ל  26 מר בני חזן

 27 

 28ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר  מר י. פרץ:
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 .  1 שמן המניין

 2 . אישור החלטות ועדת הכספים: 1

 3 על פי הפירוט:₪  576,434פתיחת תב"ר מוסדות ציבור בסך  1.1

 4 ₪.  576,434רשות מקרקעי ישראל:  

 5 על פי הפירוט:₪  400,000בסך  2016פתיחת תב"ר סימוני כבישים  1.2

 6 ₪ 93,978משרד התחבורה:  

 7 ₪  306,022  קרנות הרשות: 

 8 מסכום של₪  800,000( בסך 2197) 2016הגדלת תב"ר עבודות קיץ  1.3

 9 על פי הפירוט:₪  2,000,000

 10 ₪ 262,602משרד החינוך:  

 11 ₪  537,398קרנות הרשות: 

 12על פי הפירוט ₪  576,434סעיף ראשון, פתיחת תב"ר בסך  :מר י. פרץ

 13. פתיחת 576,434הבא, רשות מינהל מקרקעי ישראל 

 14משרד ₪. אלף  400בסך   2016תב"ר סימוני כבישים 

 15הגדלת ₪. אלף  306קרנות הרשות ₪, אלף  93התחבורה 

 16מיליון  2מסכום של ₪, אלף  800תב"ר עבודות קיץ לסך 

 17וקרנות ₪ אלף  262החינוך  בסך הכל הכללי, משרד

 18יש מישהו שמבקש להתייחס ₪. אלף  537הרשות 

י   19להחלטת ועדת הכספים שמוצעת? מי בעד? פה אחד, אנ

 20 מודה לכולם. 

 21 

 22 . דוחות כספיים של החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ,2

.  2015לשנת    23 )מצ"ל(

 24, הדוחות הכספיים של החברה הכלכלית לפיתוח 2סעיף  מר י. פרץ:

 25. אנחנו צירפנו לכם את 2015קרית אתא בע"מ לשנת 

 26הדוחות, יש מישהו שמבקש להתייחס על פי הדוח? לא, 

 27אז אנחנו מאשרים את הדו"ח הכספי של החברה 

 28 . 2015הכלכלית לפיתוח קרית אתא לשנת 
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 1 

 2 ע"מ לחתום על הסכם. הרשאה לחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא ב3

ובנייה בע"מ,  3 לרכישת קרקע מחברת יפה נוף, תחבורה, תשתיות 

 4 סמוך –לשעבר( באיזור התעשיה  19) 34, בחלק מחלקה 11508בגוש  

ן  8לצומת דשנים, בסכום של   5בתוספת מע"מ ₪, מיליו

 6 ככל שיחול. 

 7בע"מ  , הרשאה לחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא3 מר י. פרץ:

 8לחתום על הסכם לרכישת קרקע מחברת יפה נוף, 

 9, בחלק 11508תחבורה, תשתיות ובנייה בע"מ בגוש 

 10לשעבר( באיזור התעשיה סמוך לצומת  19) 34מחלקה 

 11בתוספת מע"מ ככל שיחול ₪ מיליון  8דשנים, בסכום של 

 12באמצעות הלוואה שהחברה הכלכלית תאשר. כך, מדובר 

 13ר התעשיה, בנקודה הזו, בקרקע באזור הדרומי של אזו

 14דונם של המטרונית,  40כאן נמצא הדפו, באזור הזה, על 

 15 772, בחזית של 772דונם לכיוון כביש  20ויש כאן 

גנים אל השצ"פ הגדול של המחלף   16ובחזית של עיר 

גנים. ה  17דונם האלה  20-המאושר כאן, על הכיכר של עיר 

 18 ישמשו לטובת פעילות עסקית כדי ליצור רווחים ושאר

 19מיליון שקל במחירים  8הדברים, המחיר הוא מחיר של 

ן  יוחנ נוף רכשה אז מקיבוץ רמת   20נומינליים שחברת יפה 

 21במסגרת אדמות ההשבה. זהו, יש מישהו שמבקש 

 22להתייחס? מי בעד? פה אחד, אני מודה לכולם, הישיבה 

 23 נעולה, תודה רבה. 

 24 ישיבה נעולה

  25 


